

Kerncijfers 2025 - 2026

AOW-bedragen (incl. vakantiegeld)	Totaal per jaar
Gehuwden zonder AOW-toeslag	€ 14.379,-
Gehuwden met maximale toeslag	€ 28.757,-
Ongehuwden	€ 20.929,-

Premiepercentages volksverzekeringen	2026
Premie % AOW	17,90%
Premie % Anw	0,10%
Premie % WLZ (tot 2014 AWBZ)	9,65%
Tot AOW-ingangleeftijd, over maximaal	€ 38.883,-

AOW-franchise	2025	2026
Minimum franchise 'Witteveen' 10/7 gehuwd	€ 19.795,-	€ 20.541,-
Middellood/Beschikbare premie 100/75 gehuwd	€ 18.475,-	€ 19.172,-
Eindloon 100/66,28 gehuwd	€ 20.906,-	€ 21.694,-
Minimum franchise DGA in geval van eigen beheer 10/7 ongehuwd	€ 28.858,-	€ 29.900,-
Middellood/Beschikbare premie 100/75 ongehuwd	€ 26.935,-	€ 27.906,-
Eindloon 100/66,28 ongehuwd	€ 30.478,-	€ 31.578,-

Anw (incl. vakantietoeslag)	2025	2026
Nabestaandenuitkering	€ 20.354,-	€ 21.298,-

Anw-inkomenstoets grenzen	2025	2026
Geen korting Anw tot maandinkomen	€ 1.015,-	€ 1.062,-
Volledige korting Anw maandinkomen	€ 3.371,-	€ 3.527,-

Maximum pensioengevend inkomen	2025	2026
Inkomen	€ 137.800,-	€ 137.800,-

* Belastingplan 2025 in 2e Kamer amendement (kamerstuk 36602 nr. 90): Het maximum pensioengevend loon wordt niet aangepast, 2026 is daardoor gelijk aan 2025.

Bruto referentie minimum jaarloon (36 uur)	2025	2026
> 20 jaar excl. Vakantietoeslag	€ 26.302,-	€ 27.533,-
> 20 jaar incl. vakantietoeslag	€ 28.406,-	€ 29.736,-

WAO / WIA	2025	2026
Maximumpremieloon werknemersverzekeringen	€ 75.864,-	€ 79.409,-
Maximum dagloon (per dag)	€ 290,67	€ 304,25
Maximum dagloon (per jaar)	€ 75.864,-	€ 79.409,-

Basisverzekering	2025	2026
Premiegrens basisverzekering	€ 75.864,-	€ 79.409,-
Inkomensafhankelijke bijdrage werknemers en uitkeringsgerechtigden	6,51%	6,10%
Inkomensafhankelijke bijdrage gepensioneerden en overige uitkeringsgerechtigden *	5,26%	4,85%

* Voor de uitsplitsing verwijzen wij naar de site van de Belastingdienst

Tarieven inkomstenbelasting	Inkomen	Tot AOW-leeftijd	Vanaf AOW-leeftijd
Schijf 1	tot € 38.883,-	35,70%	17,80%
Schijf 2 *	v.a. € 38.883,- tot € 79.137,-	37,56%	37,56%
Schijf 3	v.a. € 79.137,-	49,50%	49,50%

* De grens van schijf 2 ligt voor AOW-gerechtigden geboren voor 01-01-1946 op € 41.123,-

Wettelijke waardeoverdracht	2025	2026
Wettelijk standaardtarief	2,325%	2,954%

Algemeen werkloosheidsfonds (Awf)	2025	2026
WW-Vast (onbepaalde tijd)	2,74%	2,74%
WW-Flex (bepaalde tijd)	7,74%	7,74%

Hoewel dit overzicht met de grootste zorg is samengesteld kunnen er geen rechten aan worden ontleend. Verder geldt voor alle bedragen het voorbehoud van definitieve vaststelling in wet- en regelgeving.

HOWDEN